



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الهاتف: +41 22 919 41 11

الفاكس: +41 22 919 41 60

البريد الإلكتروني: postbox@ipu.org

شومان دو بومييه 5

صندوق البريد 330

1218 لو جراند-ساكونيكس

جنيف - سويسرا

www.ipu.org

إلى: رؤساء المجموعات الجيوسياسية للاتحاد البرلماني الدولي

جنيف، 25 تموز/يوليو 2022

معالي السيدة الرئيسة،

معالي السيد الرئيس،

مكتب

الأمين العام

يسرني أن أدعو أعضاء برلمانيين شباب من برلمانكم للمشاركة في جلسة إحاطة عبر الإنترنت بشأن تمكين الشباب والمشاركة السياسية. وتنظم هذه الإحاطة بمناسبة اليوم الدولي للشباب في إطار سلسلة التمكين التابعة للاتحاد البرلماني الدولي، وهي سلسلة من أنشطة بناء القدرات للبرلمانيين الشباب.

وسأكون ممتناً لو تفضلتم بتعيين برلماني شاب واحد وبرلمانية شابة واحدة (45 عاماً كحد أقصى) لحضور جلسة الإحاطة التي ستعقد في 12 آب/أغسطس 2022 من الساعة 13:00 ولغاية الساعة 15:00 بتوقيت وسط أوروبا الصيفي، على منصة زووم Zoom للاجتماعات الافتراضية. ستتوفر الترجمة الفورية باللغات الإنجليزية، والفرنسية، والعربية، والإسبانية.

وتجدون طيه مذكرة توضيحية، ويمكن للمشاركين التسجيل عبر الرابط التالي:

<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZlud-2vpjloG9PZClJil2LTCmYEqD0Ll4a8>

وأنتطلع إلى السماع منكم والترحيب بالبرلمانيين الشباب من برلمانكم في جلسة الإحاطة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

(التوقيع)

مارتن تشونغونغ

الأمين العام





Inter-Parliamentary Union

For democracy. For everyone.

+41 22 919 41 11
+41 22 919 41 60
postbox@ipu.org

Chemin du Pommier 5
Case postale 330
1218 Le Grand-Saconnex
Geneva – Switzerland
www.ipu.org

**Office of the
Secretary General**

Dear Madam President,
Dear Mr. President,

I am pleased to invite young members of your parliament to join an online briefing on Youth Empowerment and Political Participation. This briefing is being organized on the occasion of International Youth Day and within the framework of the IPU's Empowerment Series, a series of capacity-building activities for young parliamentarians.

I would be grateful if you could nominate one young male and one young female parliamentarian (age up to 45 years) to attend the briefing that will take place on 12 August 2022 from 13:00 to 15:00 CEST, on the Zoom virtual meeting platform. Interpretation in English, French, Arabic and Spanish will be available.

A concept note is enclosed, and participants can register at the following link:
<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZlud-2vpjloG9PZCJil2LTCmYEqDOLl4a8>

I look forward to hearing from you and to welcoming young parliamentarians from your Parliament to the online briefing.

Yours sincerely,

Martin Chungong
Secretary General

To: Presidents of IPU Groups

Geneva, 25 July 2022